

6. Epistolar

Brief von August Hermann Francke an Justin Wetzel.

Francke, August Hermann

Streitberg, 12.03.1718

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-21259

cessaturas, sed & in futura aeternas, easq; be-
tissimas obtineas. Ibi Te oculis, quod hinc non
licuit, visurum, & una Tecum coram throno Aequi
sanctissimum Deum celebraturum me esse ple-
na fiducia credo.

Summe Reverenda Excellentiae
Tua

Munch. Deggingen
d. xv. Feb. 1718.

Vir. Illustrium Reverende,

1172 [Laucis, sed affectu proximissimo] Ut ad literas, quas
d. 15^{to} s. m. ad me dedisti, longe mihi gratissimas
[Ire non deam] intellexisti laud dubie ex concisionibus hinc
antequam tuam et ipsam mihi pergratam acciperem,
tibi transmissis, Te mihi aliorum, imprimis Vener. Dni
Sup. Gen. ventis innotuisse, & antea divertenti in
Hospitio Deggingensi prorsus ignotum. Gaudeo sane
ad eandem nos collinquare metam, ut, quantum per
gratiam Dei in nobis est, Christus et in nobis et nostri
in aliis ministerio glorificetur. Recipere nam haec
reciprocce tibi bona illa omnia, qua mihi comprecatur
ex vivo, et reciproca tibi offero communi nostro co-
po qualibet occasione in serviendo. Indea, quo in
nobis etiam id vis omnia Humiliter in Christo
fortior. Vale in Domino Amen Filius & Servus

Atting. d.
19. Febr:
1718

Tuus
A. H. Francke.

Samuel Fridericus Haas
Specialis Pastor
H. in